

July 20, 2023

To: All Pioneer Manor residents, families and substitute decision-makers

Re: Pioneer Manor Update #183

We thank everyone for their continued support and would like to share the following updates:

Bed Redevelopment

Pioneer Manor has reached another significant milestone regarding redevelopment. At the last Finance and Administration meeting, City Council approved the tender for bed redevelopment. The Home is working to finalize the tender construction contract and submit to the Ministry of Long-Term Care for final construction approval. Final approval is anticipated prior to August 31, 2023, allowing for construction to begin in fall 2023. Regular updates will continue to be shared as information becomes available.

Lodge Balconies

Bird netting has been installed in the lodge balconies and the balconies are being scheduled for cleaning. As per Pioneer Manor's Door Locking policy, balconies are open from 7 a.m. to 10 p.m. for residents' enjoyment.

Cable Services

There will be a continuation of cable service with Eastlink for residents at Pioneer Manor. The cost of basic cable will remain at \$32.65 per month for the balance of 2023. Basic cable includes 21 HD channels, including prime time Canadian networks: CBC, CTV, CITY TV, Eastlink Community TV and Global TV. Residents/families seeking to access basic cable can email merle.keerig@greatersudbury.ca or call 705-674-4455, extension 3205 to discuss options on how to access this service.

Residents/families looking to subscribe to additional channels and/or internet access are asked to call an Eastlink customer care representative at 1-888-345-1111 advising that they already have a basic cable account at Pioneer Manor. Residents/families are responsible to pay the additional costs directly to Eastlink via a credit card.

COVID-19 Booster Doses

Public Health recommends that individuals consider delaying getting a COVID-19 booster dose until the fall. This is to ensure individuals meet the six-month recommended interval from their last dose and maximize protection against COVID-19 outcomes when peak circulation of the virus is expected. The decision to receive a booster dose prior to fall 2023 may be appropriate for certain individuals based on their health status. Should you have any questions, please contact your health care provider, or Lisa Mills at 705-674-4455, extension 3234.

As always, please do not hesitate to contact us should you have any questions.

Sincerely,



Aaron Archibald
Director, Long-Term Care Services

c.c.: Councillor René Lapierre, Chair, Community & Emergency Services Committee
Ed Archer, Chief Administrative Officer
Steve Jacques, General Manager, Community Development
Dr. Maurice St. Martin, Medical Director
Andrée Quesnel, Nicole Jacklin, Managers of Resident Care
Dianna Foster, Family Council
Maria Aprea, Resident Council

Le 20 juillet 2023

Objet : Cent quatre-vingt-troisième mise à jour du Manoir des pionniers

À l'attention des résidents du Manoir des pionniers, de leur famille et de leurs mandataires spéciaux

Nous remercions tout le monde de leur soutien continu et tenons à partager les mises à jour suivantes :

Réaménagement des lits

Le Manoir des pionniers a atteint une autre étape importante dans le cadre de son projet de réaménagement. À l'occasion de la dernière réunion du Comité des finances et de l'administration, le Conseil municipal a approuvé l'appel d'offres pour le projet de réaménagement des lits. Le Manoir des pionniers met actuellement au point le contrat de construction et le soumettra au ministère des Soins de longue durée en vue de son approbation définitive. L'approbation définitive devrait être reçue avant le 31 août 2023, ce qui nous permettrait d'entamer la construction à l'automne 2023. Des mises à jour régulières vous seront procurées au fur et à mesure que nous recevrons des renseignements.

Balcons du Lodge

Des filets anti-oiseaux ont été installés sur les balcons du Lodge et les balcons seront nettoyés. Conformément à la politique du Manoir des pionniers concernant le verrouillage des portes, les balcons sont ouverts de 7 h à 22 h pour le plaisir des résidents.

Service de câblodistribution

Les résidents du Manoir des pionniers peuvent continuer de profiter du service de câblodistribution d'Eastlink. Le coût du forfait de base demeure 32,65 \$ par mois pour le reste de 2023. Le forfait de base comprend 21 chaînes HD, y compris les réseaux canadiens de grande écoute : CBC, CTV, CITY TV, Eastlink Community TV et Global TV. Les résidents et les familles qui désirent s'abonner au service de câblodistribution de base peuvent envoyer un courriel à merle.keerig@grandsudbury.ca ou appeler le 705 674-4455, poste 3205, afin de discuter des options à leur disposition.

Les résidents et les familles qui désirent s'abonner à des chaînes additionnelles ou obtenir accès à Internet sont invités à communiquer avec un représentant du service à la clientèle d'Eastlink, au 1 888 345-1111, indiquant qu'ils ont déjà un compte de base au Manoir des pionniers. Les résidents et les familles sont responsables de payer les coûts additionnels directement à Eastlink au moyen d'une carte de crédit.

Doses de rappel du vaccin contre la COVID-19

Santé publique recommande que les gens attendent de recevoir leur dose de rappel jusqu'à l'automne. Cela permet de garantir le respect de l'intervalle recommandé de six mois depuis leur dernière dose et d'optimiser la protection contre la COVID-19 durant la période anticipée de forte circulation du virus. La décision de recevoir une dose de rappel avant l'automne 2023 pourrait convenir à certaines personnes selon leur état de santé. Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec votre fournisseur de soins de santé ou avec Lisa Mills, au 705 674-4455, poste 3234.

Comme toujours, si vous avez des questions, n'hésitez surtout pas à communiquer avec nous.

Sincèrement,



Aaron Archibald
Directeur, Services de soins de longue durée

- c. c. René Lapierre, conseiller municipal et président du Comité des services communautaires et d'urgence
Ed Archer, administrateur en chef
Steve Jacques, directeur général du Développement communautaire
Dr Maurice St. Martin, directeur médical
Andrée Quesnel et Nicole Jacklin, gestionnaires des soins aux résidents
Dianna Foster, Conseil des familles
Maria Aprea, Conseil des résidents

